
Bestyrelsesmøde mandag d. 2. oktober 2023 kl. 19:00  
Tisvilde Højskole  
 
Deltagere: Jacob Trock; Frederik Buchvald; Peter Petersen; Leif Tuxen; 
Catharina Rosendahl 
Afbud: Ole Damsbo; Tine Miehe-Renard Kristiansen 
 
1. Valg af ordstyrer og referent  

Ordstyrer: Jacob Trock; Referent: Frederik Buchvald 

 

2. Godkendelse af dagsorden & referat (findes på intranettet)  

Godkendt. 

 

3. Økonomi (Peter)  

Regnskaber og konti gennemgås og godkendes. Uændret god økonomi 

 

4. Fremtid og ideer, info fra to dages brancheseminar (Leif)  

Leif deltog. Overordnede tema var ”15 millioner gæster om året. Hvordan opnås det?”  

Aktuelt ca. 10 millioner årligt.  Inklusion af musik/koncerter og mad er måske løsningen. Emnet 
tages op igen til næste bestyrelsesmøde. 

 

5. Opfølgning på punkter fra sidste referat: 

• Istandsættelse af Tisvilde Bio Front: Peter kontakter tømrer Thomas Skov igen 

• Renovering af fælles toiletter (Peter): Intet nyt. Afventer møde med Anders 

• Renovering af køkken (Jacob): Tisvilde Tømrer entreprise kontaktet og tager opgaven 
og vender tilbage med tilbud. 

• Teater teknik orientering (Leif): Teater teknik er er blevet monteret. Mangler den 
sidste finish. Skal laves en ”pixie” vejledning samt ”materiale liste”.  

• Lys i foyeren (Tine): Afventes til køkkenet er på plads 

 

6. Kulturfoyeren. inkl Kulturnatten. (Leif)  

Kulturnatten 14 oktober afholdes med samme koncept fra sidste år med cafe stemning og 3 
dygtige musikere.   

Planlægges arrangement om 40 års dansk filmhistorie 19 november. 

Nytårskur 13 januar. 

 

7. Nyt fra Anders Buhl (Leif)  

Aktuelt ved at give Bistro en overhaling og har givet udtryk for at øge aktiviteten.  Bestyrelsen 
ønsker fortsat at samarbejdet med Bistro øges og der sammen med Anders Buhl måske kunne 
findes alternative muligheder for servering af mad – herunder at den eksempelvis kom udefra 
og blot skulle anrettes og enkelte ting lunes i køkkenet.  

Der er uklarhed om hvorvidt café-stole i bio foyer tilhører Anders Buhl, som han har gjort hævd 
på. Ingen af de tilstedeværende i bestyrelsen kan umiddelbart historikken, men alt uklarhed 
om inventar i foyer – herunder også borde må snarest afklares og løses. 
Ole havde frem til mødet fremsendt et udkast til et brev til Anders Buhl for at påpege, at ved 
kun at have koncertarrangementer og ellers have lukket, ikke er i overensstemmelse med 
forudsætningen for lejemålet (restaurationsdrift). De tilstedeværende foreslog at holde et 
møde først med AB. 



Der planlægges møde i november med Anders Buhl med deltagelse fra bestyrelsen: Leif; Ole; 
Peter og Catharina og Jacob. 

 

8. Evt.  

• Afbud til bestyrelsesmøder helst i god tid, så mødet ved stort frafald evt. kan rykkes 
(Jacob) 

• I forbindelse med særarrangementer i alle sammenhænge - som man ønsker skal 
foregå i biografen - skal Leif kontaktes og godkende – således at der er personale og i 
øvrigt ikke kolliderer med andre aktiviteter (Jacob) 

• Der forsøges at få ”Synkefri” som forpremiere og instruktør besøg d 26 november. 
Catharina kontakter Tine og evt. instruktør. 

 

 

 

NÆSTE MØDE 11. DECEMBER kl. 19 på Højskolen (OBS DATO FLYTTET).  


